
Referat fra møte mellom Styret og Avlsrådet i NDK 14. januar 2018

Tilstede: Heidi, Trude, Nina, Kristine, Jonny, Trine, Miriam.

1. Avlsrådets årsrapport.

Årsrapporten ble gjennomgått. Diskusjon om LUA og registrering i 
DogWeb.  NKK kontaktes og man får en oversikt over muligheter for 
registrering.

2. Handlingsplan.

Forslag diskutert.  Den vil bli tatt opp på oppdrettermøte og sett i 
sammenheng med innspill som kommer der.

3. Fellesarrangement 11 – 13. mai.

Årsmøte og oppdrettermøte vil bli kombinert med utstilling, sosialt 
samvær. Innføring/kurs i dalmatinerrelevant aktivitet vil være positivt.

Dommer/ringsekretær/skriver/påmeldingsansvarlig skal være under 
kontroll. Ann Kristin har kontakt med Leira camping.

4. Oppdrettermøte.

Avlsrådet  har ansvar for søndag med oppdrettermøte.  
Mentaltesting/mental profil vil bli tatt opp.  Sammenlignet med Sverige. 
Avlsrådet ønsker å invitere en ressursperson fra Sverige.

5. Revidering av RAS.  

Tidsramme innen 1. jan 2019

6. Revidering av rasekompendium.

Dette er snart ferdig



7. Revidering av valpehåndboken.

Det har vært etterspørsel etter denne. Erika sier det vil være ferdig til 
påske.

8. Hjemmesiden.

Rydding under fanen Avlsråd vil bli gjort. Det er ikke en prioritert 
oppgave for avlsrådet nå, men man ønsker innspill.

9. Nordiske lands avlsråd, Sverige juli 2018.

Deltagelse:  Trine? Miriam? Heidi? Silje?

10. Evt.

Anskaffelse av ekstern harddisk til AR

Innavlsgrad – beregning over 6 generasjoner

Døve valper. Kontakt med NKK. Midlertidig svar

Referent Jonny Moldestad.




